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Zápis č. 25 zjednání Dopravní komise Rady městske casti Praha 21

Datum konání: 5. 1. 2022

Čas konání: 17:00 hod — 19:15 hod

Místo konání: VZM ÚMČ Praha 21

Přítomni: Ing. Martin Kňákal, Jaroslav Merta, Jiří Nonfried, Zdeněk Růžička, Libor Václavík, Ing.

Jan Veselý, Ing. Vladimir Vlachovský, Bc. Karel Zmeškal,

Tajemník: Radek Ladman

Host: Jiří Hardt,

Nepřítomni/omluveni: Milan Samec

Neomluveni:

Předseda komise v čase 17:07 hod konstatuje, že komise je usnášeníschopná, je přítomno 8

členů komise, v čase 17:46 zaznamenán odchod Zdeňka Růžičky, počet přítomných členů 7.

Předseda předkládá návrh programujednání a probíhá hlasování:

Návrh programu jednání:

Schválení programu

Odsouhlasení zápisu z minulé DK

Informace o stavu tržní konzultace metodiky uličního prostoru

Stav zpracování návrhu systému dopravy (podklady zaslány 8.12.2021)

Parkování Hodkovská

Značení cyklostezky Oplanská — Koloděje

Dopravní obslužnost sídliště Rohožník- podněty komisařů-informace

Stav přípravy cyklopřístřešku na nádraží KlánoviceP
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9. Cyklokoordinátor — žádost o informace

10. Různé

Přistoupeno k hlasování o programu jednání:

Hlasování:Pro 8, proti 0, zdržel se 0

Vzhledem k oznámení Zdeňka Růžičky o nutnosti předčasného odchodu byly body č. 5 a č. 4

posunuty na začátekjednání.

5) Parkování ul. Hodkovská

Přítomní dostali od tajemníka informaci, že ve věci úpravy návrhu parkování

v Hodkovské ul. se nedaří Jakuba Slánského kontaktovat, což potvrdil i předseda

komise. Po diskuzi bylo navrženo, že Ing. Veselý zajistí doplnění vzorového stání, Ing.

Vlachovský vyhotoví technickou zprávu a Ing. Kňákal provede zákres do situace a

kompletaci dokumentu — vše do konce ledna 2022 Následně místostarosta Zdeněk

Růžička zorganizuje schůzku se zástupci Lesů ČR a v případě kladného projednání bude

předáno OMI pro zpracování projektu.

Přistoupeno k hlasování:

Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se O

4) Stav zpracování návrhů systémů dopravy

Proběhla diskuse kzaslaným materiálům, návrh úpravy vul. Hodkovské s umístěním

značek 828 (zákaz zastavení) vykazuje velký počet dopravních značek, což je

nevyhovující. Návrh najednosměrné vedení cyklodopravy ul. Holšickou a ul. Hrádkovou

nepotřebuje provést žádné velké změny, možnost parkování vozidel zůstane

zachována, čímž se vyhoví občanům bydlících v předmětných ulicích.

Vzhledem ke komplikacím při obousměrném vedení cyklodopravy ul. Hodkovskou

bude opětovně zvážen původní návrh DK z roku 2018 vedení trasy lesem —

cyklokoordinátor prověří možnost přesunu trasy do lesa.

Obecně DK nesouhlasí s předloženými návrhy, doporučuje hledat taková řešení, které

nebudou vyžadovat další doplňování SDZ do oblasti zóna 30..

Přistoupeno k hlasování:

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

2) Odsouhlasení zápisu č. 23

Bez připomínek, přítomní berou provedený zápis na vědomí
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3) Informace o stavu tržní konzultace metodiky uličního prostoru

Tajemník přítomné informoval, že kdatu 19.11.2021 došly pouze 2 odpovédi od

společnosti DIPRO sro a ELTODO a.s., další 3 společnosti sdělily, že se nezúčastní.

Po provedené urgenci oslovených společností, které nereagovaly je celkový stav

následující:

Z celkového počtu 15 oslovených společností přišly odpovědi od 2 společností, další 1

společnost se zúčastní až případného výběrového řízení (zaslaný podklad pro tržní

konzultaci nebyl nevyplněn), dalších 9 společností se nezúčastní a 3 společnosti zůstaly

nekontaktní.

Na základě uvedeného DK doporučuje pro další postup této i obdobných akcí

nezajišt'ovat tržní konzultaci, ale v případě zájmu danou akci realizovat přímo vypsat

výběrové řízení na zpracování projektu s předpokládanou cenou, kterouje MČ ochotna

financovat..

Přistoupeno k hlasování:

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

6) Značení cyklostezky Oplanská - Koloděje

Předseda DK ing. Kňákal informoval přítomné, že spolu 5 ing. Veselým

(cyklokoordinátorem) a ing. Vlachovským podal připomínky k návrhu opatření obecné

povahy pro stanovení DZ — změna režimu spojnice Újezd nad Lesy (Oplanská) —

Koloděje ze stezky pro chodce a cyklisty na účelovou komunikaci se zákazem vjezdu

motorových vozidel mimo povolení MČ Praha 21. Změna nebyla dopředu projednána

s cyklokoordinátorem, vychází všakz nutnosti napravit stav přístupů k pozemkům, který

MČ Praha 21 nezavinila Komisařům bylo ing. Hartem vysvětleno, že značení bylo

konzultováno s Policii ČR a je v souladu s metodikou použití dopravního značení, SSÚ

se s podanými námitkami vypořádá. Rozběhla se diskuze o možnostech řešení a

zohlednění dopadů uvedené změny, včetně alternativních návrhů.

DK konstatuje, že nemá dostatečné podklady pro stanovisko, doporučuje osobní konzultaci

cyklokoordinátor — silniční správní úřad / odbor dopravy a životního prostředí.

Přistoupeno k hlasování:

Pro: 6, proti 0, nepřítomen 7

7) Dopravní obslužnost sídliště Rohožník — podněty komisařů

Předseda komise přítomné informoval o proběhlém jednání za účasti zástupců

samosprávy a poradních orgánů. Podněty za DK byly na jednání předány pro

zapracování, dalšíjednání i s veřejností budou následovat.

DK bere na vědomí.
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8) Stav přístřešku na nádraží Klánovice

Ing. Veselý vznesl dotaz, zjakého důvodu dochází k průtahům s instalací přístřešku pro

kola na nádraží Klánovice, když se na akci podílí MČ Praha 21. Ze strany tajemníka mu

bylo sděleno, že účast MČ Praha 21 spočívala ve vyjednání možného umístění

přístřešků, zajištění stanovisek Českých drah a dceřiných společností a zajištění

pronájmu pozemků pro možnost realizace. Od počátku je investorem MHMP, který

realizaci zajišt'uje prostřednictvím TSK a.s.. Dále připomněl, že původně byla starostce

MČ Praha 21 přislíbená realizace kryté kolárny pro 50 kol stermínem podzim 2018,

ktomu přidala MČ Praha 21 požadavek na umístění 3 ks přístřešků pro dalších 30 kol.

Současný stav realizace 2ks přístřešků dokončených, 1 ks v realizacije zřejmý, případné

dotazy je třeba směřovat na TSK a.s. nebo přímo na MHMP. Obdobný případ je

s cyklostezkou Staroklánovická, kde MČ Praha 21 zajistila vypracování projektové

dokumentace, vydání pravomocného stavebního povolení a poté akci včetně práv a

povinností stavebníka v polovině roku 2020 předala k realizaci na MHMP. Do dnešního

dne není akce zahájena, ačkoliv původní příslib realizace byl do konce roku 2020.

9) Cyklokoordinátor — požadavek na předávání informací.

Ing. Veselý vznesl požadavek na průběžné předávání informací ze strany MČ Praha 21

vztahujících se k přípravám nebo realizacím akcí týkajících se gesce cyklokoordinátora

v Újezdu nad Lesy.

DK bere na vědomí.

10) Různé - projektová příprava ulice Hulická

Předseda dopravní komise vznesl dotaz na stav přípravy projektové dokumentace

rekonstrukce ulice Hulická. Info - PD je podána na stavební úřad s žádostí o stavební

povolení. Předseda DK konstatuje, že dopravní komise nedostala PD kvyjádření a

nemohla se k ní tak vyjádřit, stejnějako cyklokoordinátor. Ing. Hart členům DK pošle

projekt pro informaci.

Jednání ukončeno cca v 19:25 hod

Příštíjednání: 9. 2. 2022 od 17:00 hod ve velké zasedací místnosti ÚMČ Praha 21

Zapsal dne (den a podpis tajemníka): 10. 1. 2022

 

Ověřil (den a podpis předsedy nebojiného delegovaného člena): 17.1.2022, Martin Kňákal
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